14 mieu

14

SELECTION
ESSENTIAL [ UNIQUE <> MASTER
COULEUR DE THE PROVENANCE REGION/JARDIN
INFUSION - ORIGINE FRANCE -
TYPE
BIO
DESCRIPTION

Réputée pour ses vertus apaisantes et relaxantes, cette infusion vous offre un moment de sérénité et de bien-étre.
Chague tasse, délicatement parfumée, libere les ardmes doux et subtils des fleurs de tilleul, soigneusement sélection-
nées. Idéale pour vous détendre apres une journée chargée ou pour accompagner vos moments de calme, notre infusion
de tilleul est un allié précieux pour retrouver ['harmonie intérieure.
Le tilleul dévoile une infusion aux notes tendres et miellées, une caresse végétale qui invite a la sérénité. Reconnue pour
ses vertus relaxantes, elle accompagne les instants de quiétude et favorise un sommeil paisible.

DOSAGE A CHAUD

30cl: 1g

TEMPERATURE D'INFUSION TEMPS D'INFUSION

| 85°c Sk

PRINCIPAUX DESCRIPTEURS OLFACTIFS

MOMENT DE LA JOURNEE

Floral, miellé, doux Nad O N o)
INTENSITE

AROMES [ 1 07/15

COMPLEXITE | 1 07/15

TEXTURE [ 1 02/15

AMERTUME [ ] 0/15

PAI 06/15

*persistance aromatique intense

nunshen®



14 mieu

14

SELECTION
ESSENTIAL [ UNIQUE <> MASTER

TYPE OF TEA ORIGIN REGION/GARDEN

HERBAL INFUSION - ORIGIN FRANCE -

TYPE

ORGANIC

DESCRIPTION

Renowned for its soothing and relaxing properties, this herbal tea will offer you @ moment of serenity and well-being.
Each cup, delicately flavored, releases the sweet and subtle aromas of carefully selected lime blossom flowers. Ideal for
unwinding after a busy day or for accompanying your moments of calm, our lime blossom herbal tea is a precious ally for

regaining your inner harmony.

The lime blossom reveals an infusion with sweet and honeyed notes, a vegetal caress that invites serenity. Recognized
for its relaxing virtues, it accompanies moments of tranquility and promotes peaceful sleep.

HOT DOSING

30 cl: 1g

INFUSION TEMPERATURE

Il 185°F

TIME TEMPERATURE

s

MAIN OLFACTORY DESCRIPTORS

MOMENT OF THE DAY

Floral, honeyed, soft o~ 7@7 i J)
INTENSITY

AROMES 1 07/15

COMPLEXTY | 1 07/15

TEXTURE [ 1 02/15

BITTERNESS I ] 0/15

PAI* [ 1 06/15

“intense aromatic persistence

nunshen®



